
 

Møtereferat  
 

Til stede: Dag, Beate, Marit, Maren, Roar  

Forfall: Teresa, Jonas, Lars, Sebastian 

 

# Hovedstyret FIF 17. oktober 2024 Ansvar Frist 

24/53 Godkjenning referater  
Møtereferat 14 mars 2024 (Lars.) Referat 13. juni, 22 

august, 19. sept. ligger på disc. Behandles og godkjennes 

på sirk. 

 

 

- 

Styret 

 

 

Neste 

møte 

24/54 Gruppene 
-Gruppeledere orientere 

-Håndball, oppstart 2017/2018, godt oppmøte 16-17 

aktive ink 7 gutter (krasj med treningstider), positive 

nye trenere, 4-5 trenere. Spørsmål om 2019-barn kan 

delta, foreløpig nei. Infomøte for 2016-årgangen. Viktig 

med innmelding etter 3 uker (50% rabatt). Klubben 

sponser treningsavgift ut 2024. Kakedugnad for J12 går 

til 29. oktober. Annonsert på facebook. Påmeldt 

julemarkedet til Kiwanis.  

-Allidrett, tre fulle partier, barn på venteliste. 

Forespørsel om parti for 2018, avventer til håndball er 

avklart.  

Mye utstyr mangler. Marit finner kvitteringer over 

innkjøpt av FIF. Skolen låst inn mye av våre ting. 

Bestilt nytt utstyr og skap inni buret i gymsalen. Alt må 

merkes og låses inn inntil ny avtale med skolen. 

Marit, Barneidrettsansvarlig legger ut info fra NIF på 

facebook 

-Innebandy, seriespill og minirunder i gang. 

Dekkdugnad 26-27 okt.  

Minirunde 17 nov, planlegges ifm styremøte neste uke. 

Deltatt på klubbsamling klubbkveld, Ski, Drøbak, 

Holmlia med flere utfordringer rekruttering 

treningsavgifter etc, jevnt over hull i alderstrinn i Covid-

generasjon. Tok opp situasjon med to klubber på 

Nesodden i samme hall. Alle klubber mener dette er 

sjokkerende, sterkt ødeleggende for rekruttering. Fokus 

skal være lokal rekruttering og aktivitet. Inviterer 

forbundet til styremøtet for å orientere om saken. 

Gruppeledere  



 

24/55 Treningstider Bakkeløkka  

Tar utgangspunkt i tildeling for 2023-25 og ser på 

gruppenes behov for i vinter. Gruppeledere må ha oversikt 

over lag og behov. Trenere må være tilpassingsdyktige og 

vi må finne fleksible løsninger. Lagene må forvente å dele 

hall. 

Vi gjør nødvendige endringer på fordeling som ble avtalt i 

fjor (se vedlegg). Vi har mulighet til å benytte Bakkeløkka 

på lørdag og søndag.  

Saken følges opp på neste møte pga forfall Teresa  

 

Gruppeledere + 

Dag 
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24/56 Oppussing FIF-huset bytte av yttertak  

 

Ihht til vedtak forrige styremøte ble det inngått avtale med 

Lasse Kristiansen. 

Oppstartmøte avholdt 14 okt med Trefeller Kristiansen. 

Avklarte oppstart og praktiske forhold rundt prosessen. 

Tilstede; Lasse, Beate og Dag 

• Oppstart medio november, estimerer sluttført ila to 

uker 

• Lasse oversender forsikring og avtale før torsdag 

17 okt 

• Kommunikasjon vedrørende sikkerhet/stenging og 

bruk av huset går dirkete til Beate 

• Legger inn ny ytterdør, beslag under inngangsparti, 

sikring av lysarmatur på sydvegg (timebasis ihht til 

avtale). Dag sender spek på type dør til Lasse. 

(Artnr 99 Hvit 100x210 v, ytterdør med Cotswold 

glass, enhetspris 7300,- 25% rabatt, 5475,-) 

• Fakturering hver 14 dag, akonto. 

  

 

 

 

Dag 

 

24/57 Beates hjørne 
-Gruppeledere må få kontroll på alle aktive i alle lag, en del 

usikkerhet spesielt hos fotballgruppa. Viktig ifm 

halltildelinger, Lam-midler og treningsavgifter. 

-Treningsavgifter må sendes ut nå. 

 

Beate 

Gruppeledere 

 

kontinue

rlig 

24/58 Rekruttering til styret 2025  

 -Vi trenger nye krefter, både medlemmer og lederskap.  

 

 

Alle   

24/59 Dato møter, Neste Styremøte 14 november kl 20 

   Deretter 12. desember 

  



 Evt 

-Garderobeavtale med Nesodden kommune 

Dag må sjekke avtale for 2023, ser ut til at flere punkter er 

utelatt. Avtale må forlenges inn i 2025. Har prøvd å avtale 

møte med Martin Lundkvist. 

-Bruk av Bakkeløkka i helgene 

Gruppeledere melder ingen interesse for håndball og 

innebandy pga kamper i helgene. Fotball bruker halltid når 

utesesongen er over. Vedtatt som prøveordning ut året i 

februar 2024. Vedtaket var gyldig fra april. Fotball trente på 

søndager frem til snøen smeltet. Kommunedirektør er 

positiv til å videreføre ordningen inn i 2025. 

 

 

 

 

Dag 

 

 

Neste 

møte 

 

 
Fagerstrand, 17. oktober 2024, Dag 


